



6天5晚

越南河内沙巴

下龙湾

VIETNAM LANOISAPA

HALONG BAY

Photo © www.vietnam.travel by Aaron Joel Santos

LIKE us Facebook

www.top-one.com.my

沙巴

沙巴属于老街省辖区,海拔1600米。清新凉爽的空气 和美丽的原始风光是使沙巴成为越南北部著名旅游圣 地之一的主要因素。

Validity: APR 2022 - JAN 2023

CODE: 6HANSAPPV



第一天 抵达河内

- 晩餐

抵达河内-内牌国际机场后由专业导游迎接前往河内市中心参观西湖及 镇国寺,继续观光市内著名的还剑湖,逛36古式街道购物,晚餐於当地 餐厅。

住宿 3, 4 or 5* Accommodation

第二天 河内 -下龙湾

早餐后,参观胡志明主席陵墓,主席府,巴亭广场,胡志明主席故居, 一柱庙, 继续参观文庙(越南首间大学)。午餐后,乘车前往广宁省的下 龙湾(距离河内160公里,大约3,5个小时)(一九九四年已获得联合 国科教文公认为世界自然文化遗产,也刚刚成为新世界七大自然奇观 之一),路途游客可以在车上欣赏与拍照越南北越最大稻田平原的风 景。抵达下龙湾,晚餐於当地餐厅。

住宿 3, 4 or 5* Accommodation

第三天 下龙湾 - 河内

▶ 早餐、午餐、晩餐

早餐后, 乘船约4个小时环游1.500多平方公里范围, 观赏海上桂林之 称的下龙湾,沿途参观天宫洞,斗鸡岛,海上人家等,午餐於船上享用 海鲜餐,在船上品尝越南咖啡。下午乘车返回河内,欣赏越南著名的 水上木偶戏表演,晚餐於当地餐厅。

住宿 3, 4 or 5* Accommodation

河内 - 沙巴 格格村

早餐、午餐、晚餐

早餐后,乘车大约五个小时前往沙巴镇(与中国云南边境),抵达沙巴 享用午餐於当地餐厅,下午慢慢行走参观格格村,这里游客可欣赏到 本地少数名族的日常生活,也看到漂亮的风景如野生山区,梯田,法 国留下来的发电厂等。返回沙巴镇参观沙巴教堂,自由在沙巴少数民 族市场购物,晚餐於沙巴当地餐厅。

住宿 3, 4 or 5* Accommodation

第五天 沙巴 - 老仔村 - 河内

餐食 早餐、午餐、晚餐

早餐后,参观老仔,打万村,这里客人不但体会到越南苗族生活,而且 可以看到各种各样五颜六色的花草与稻田。午餐后,返回河内,晚餐 於餐厅,入住酒店休息。

住宿 3, 4 or 5* Accommodation

第六天 接送前往机场

飞返美丽家园

www.vietnam.travel by Christian Bery

Day 1 Arrive Hanoi

Dinner

Upon arrival at Noi Bai International airport, our representative will meet and transfer to Hanoi downtown to visit the West Lake, Tran Quoc Pagoda, Hoan Kiem Lake (Restored Sword Lake) and shopping at 36 Old Quarter. Dinner and overnight in Hanoi.

Hotel 3, 4 or 5* Accommodation

Day 2 Hanoi - Halong

Breakfast at Hotel / Lunch / Dinner

Breakfast at hotel, Transfer to visit Ho Chi Minh Mausoleum, Ho Chi Minh Palace, Ba Dinh Square, Uncle Ho' Stilt House, One Pillar Pagoda, continues to visit Temple of Literature. After lunch, transfer to Halong Bay- UNESCO World Heritage site (160km driving one way-3.5hrs drive). This will be your first opportunity to see some of the rural areas of Vietnam. The drive goes through the Red River delta, so we'll have plenty of chance for taking photo of Vietnamese farmers tilling the vast green paddy field. Arrival Halong, have dinner and overnight in Halong Bay.

Hotel 3, 4 or 5* Accommodation

Halong - Hanoi

Meals Breakfast at Hotel / Lunch / Dinner

After breakfast, transfer to Halong boat station to take our private boat to visit the world Heritage Halong Bay about 4 hours, our boat will bring us to visit Paradise Grotto, Kissing Chicken Rock, Fisherman Village, lunch will be served with fresh Halong Seafood, enjoy Vietnam Coffee on Cruise. Back to Hanoi and enjoy Vietnam Famous Water Puppet Show, dinner and overnight in Hanoi.

Hotel 3, 4 or 5* Accommodation

Day 4 Hanoi - Lao Cai - Cat Cat Village - Sapa

Meals Breakfast at Hotel / Lunch / Dinner

Breakfast at hotel, transfer to Sapa (It takes around 5 hours for transferring by bus). Arrival sapa at middle day. After lunch, following the road down to the valley by steps, walking to H'Mong Village (Cat Cat Village) working on the paddy fields and their animals, such as Chicken, Water Buffaloes and pot Bellied pigs. You can also see the old Hydro Electric Power Station which was built by the French time in early 20th century, and a beautiful waterfall that is the good place for resting. Back to Sapa town to visit the busy market where Red Dao, Black & Flower H'Mong, Tay and other ethnic minority people converge from the surrounding countryside to sell their silverware and handicrafts, and to buy provisions, continue to visit Sapa French Church, Dinner & overnight in Sapa.

Hotel 3, 4 or 5* Accommodation

Day 5 Sapa - Lao Chai - Ta Van Village - Lao Cai - Hanoi

Meals Breakfast at Hotel / Lunch / Dinner

Breakfast at hotel, Embark on the lovely trek that will take a long buffalo path and trails and through several hill tribe villages Lao Chai & Ta Van Villages home to Black H'Mong and Dzay people. This is a absolutely spectacular walk through stunning scenery inhabitated by some of the valley floor, you can see really appreciate the wonderfull scenery surrounding you, the walls of the valley are covered with multi - Layered Rice Terraced Fields. After lunch, transfer back Hanoi, dinner & overnight in Hanoi.

Hotel 3, 4 or 5* Accommodation

Day 6 Departure

Breakfast at Hotel

For your pleasant flight back to Home Sweet Home



Travel Information

Currency

Vietnamese Dong 100,000 VND = (+/-) MYR 20.00

Time Zone

GMT +7 (1 hours ahead Malaysia Time)

Phone Code

+84

Weather

Hanoi Climate 15 °C - 33 °C Sapa Climate 13 °C - 25 °C

PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours are conducted in English or Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Tour based on Private Arrangement not joining with others
- 3. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.

配套基本条款

- 1. 所有行程景点以英文或中文讲解为准。
- 2. 以独立成团方式旅游,不参与任何其它人
- 3. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。

旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

条规

- 1. 所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定,恕不另行通知。
- 2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行程或取消行程的权利。
- 3. 每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。
- 4. 详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。
- 5. 以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

Covid-19 Related

- Travelers entering via air: Present a negative SARS-CoV-2 test result (except for children under 2 years old) using RT-PCR/RT-LAMP method within 72 hours before entry into Vietnam. Or have a negative rapid test result within 24 hours before departure, certified by the competent authority of the country where the test is performed.
- Proof of valid medical/travel insurance covering Covid-19 treatment. Minimum cover USD10,000
- Downloaded PC-Covid mobile app (Apple/Google Play) which must be presented to enter all VN establishments.

TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detailys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during eak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://www.top-one.com.my/more/tnc .
- 5. All Pictures shown are for illustration purpose only.

第一旅游机构(马)有限公司 Reg no. 153982-T KPL1000 TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), Taman Molek 81100, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline: +607-354 6666 info.molek@top-one.com.my

Contact :

联系:

update: 23 May 2022 11:58 am